

November 28, 2023

## **NOTICE OF MEETINGS**

### **STANDING AND SELECT COMMITTEES OF THE LEGISLATIVE ASSEMBLY OF NEW BRUNSWICK**

Please be advised that the following Committees have vacancies in the office of Chair and Vice-Chair:

- Standing Committee on Estimates and Fiscal Policy;
- Standing Committee on Private Bills;
- Standing Committee on Procedure, Privileges and Legislative Officers;
- Select Committee on Public Universities.

Pursuant to Standing Rule 99, the Clerk shall preside over the elections to be held in the Legislative Assembly Chamber on Wednesday, November 29, 2023, at noon. The committees shall meet consecutively in the order listed above for the purpose of electing a Chair and Vice-Chair.

John-Patrick McCleave  
Clerk Assistant and  
Committee Clerk

The members of the Standing Committee on Estimates and Fiscal Policy are: Mr. Wetmore, Mr. Carr, Mr. Dawson, Mr. Cullins, Ms. Shephard, Mr. Allain, Mr. Holder, Mr. Legacy, Mr. C. Chiasson, Mr. J. LeBlanc and Mr. Arseneau.

The members of the Standing Committee on Private Bills are: Mr. Dawson; Mr. Allain; Mr. Holder; Ms. Anderson-Mason, K.C.; Mr. Wetmore; Mr. Cullins; Ms. Conroy; Mr. Gauvin; Mr. McKee; Mr. Mallet and Mr. Arseneau.

The members of the Standing Committee on Procedure, Privileges and Legislative Officers are: Mr. Wetmore, Ms. Shephard, Mr. Carr, Mr. Allain, Mr. Holder, Mr. Cullins, Ms. Conroy, Mr. M. LeBlanc, Mr. K. Chiasson, Ms. Thériault and Mr. Coon.

The members of the Select Committee on Public Universities are: Mr. Carr; Mr. Wetmore; Ms. Anderson-Mason, K.C.; Ms. Shephard; Mr. Allain; Mr. Holder; Mr. Dawson; Mr. M. LeBlanc; Ms. Landry; Ms. Thériault and Mr. Coon.

le 28 novembre 2022

## **AVIS DE RÉUNIONS**

### **COMITÉS PERMANENTS ET COMITÉS SPÉCIAUX DE L'ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE DU NOUVEAU-BRUNSWICK**

Le présent avis a pour objet de vous informer de vacances de la présidence et de la vice-présidence au sein des comités suivants :

- Comité permanent des prévisions et de la politique budgétaires ;
- Comité permanent des projets de loi d'intérêt privé ;
- Comité permanent de la procédure, des privilèges et des hauts fonctionnaires de l'Assemblée ;
- Comité spécial sur les universités publiques.

Conformément à l'article 99 du Règlement, le greffier dirigera les élections, qui se tiendront dans la Chambre de l'Assemblée législative le mercredi 29 novembre 2023, à 12 h. Les comités susmentionnés se réuniront à tour de rôle dans l'ordre énuméré, aux fins des élections à la présidence et à la vice-présidence.

John-Patrick McCleave,  
greffier adjoint et  
greffier aux comités

Les membres du Comité permanent des prévisions et de la politique budgétaires sont les suivants : M. Wetmore, M. Carr, M. Dawson, M. Cullins, M<sup>me</sup> Shephard, M. Allain, M. Holder, M. Legacy, M. C. Chiasson; M. J. LeBlanc et M. Arseneau.

Les membres du Comité permanent des projets de loi d'intérêt privé sont les suivants : M. Dawson ; M. Allain ; M. Holder ; M<sup>me</sup> Anderson-Mason, c.r. ; M. Wetmore ; M. Cullins ; M<sup>me</sup> Conroy ; M. Gauvin ; M. McKee ; M. Mallet et M. Arseneau.

Les membres du Comité permanent de la procédure, des privilèges et des hauts fonctionnaires de l'Assemblée sont les suivants : M. Wetmore, M<sup>me</sup> Shephard, M. Carr, M. Allain, M. Holder, M. Cullins, M<sup>me</sup> Conroy, M. M. LeBlanc, M. K. Chiasson, M<sup>me</sup> Thériault et M. Coon.

Les membres du Comité spécial sur les universités publiques sont les suivants : M. Carr; M. Wetmore; M<sup>me</sup> Anderson-Mason, c.r.; M<sup>me</sup> Shephard; M. Allain; M. Holder; M. Dawson; M. M. LeBlanc; M<sup>me</sup> Landry; M<sup>me</sup> Thériault et M. Coon.